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Høring av tiltaksplan for forurenset grunn ved Løvenskiold 
skytebaner - Bærum  
 
Naturvernforbundet i Bærum (NiB) takker for invitasjon til å gi innspill til Tiltaksplanen for 
forurenset grunn ved Leirduebanen på Løvenskiold skytebane. 
 
NiB ser svært positivt på at det er igangsatt planer for opprydding av forurenset grunn fra 
Løvenskioldbanen. Tiltaksplanen som er utarbeidet av Asplan Viak er omfattende og ser ut til 
å behandle Statsforvalterens forespørsel på en grundig måte.  
 
NiB har vært i dialog med bl.a. Bærum Elveforum om tiltaksplanen og støtter deres innspill, 
som vi mener er gjennomarbeidet og godt begrunnet. Vi slutter oss til at tiltaksplanens 
alternativ nr. 2, med et skjerpet akseptkriterium for bly, bør velges for å oppfylle miljømålene.  
 
I tillegg har vi noen supplerende kommentarer og spørsmål: 

- Det er gjort omfattende beregninger av utlekkingspotensiale ved ulike 
saneringsalternativer. Disse beregningene er basert på modeller og det vil være 
knyttet usikkerhet til disse. Vi mener det derfor er svært viktig at man har gode planer 
for overvåking i etterkant av saneringen, ikke bare under arbeidene, så man kan følge 
utviklingen i mange år fremover. 

- Hvordan tenker man bruk av arealene etter sanering? Ved noen av alternativene 
fjernes det mye masser (spesielt alt.1 og 2 der man bl.a. fjerner masser ned til fjell 
samt i myrområder). Tenker man å tilbakeføre rene masser og 
gjenoppbygge/restaurere arealene så de blir egnet for friluftsliv eller er det kun 
fjerning av forurensede masser?  

Som Bærum Elveforum også nevner i sin uttalelse er miljømålene i tiltaksplanen for området 
gode. Vi håper saneringstiltakene som iverksettes på bakgrunn av disse vil tilfredsstille 
målene og hindre spredning og negative effekter på mennesker, natur og miljø i fremtiden.  
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